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PROTOKOL  fra (3/2023) 

 

 SSFs hovedstyrelsesmøde på Slesvighus 

 Mandag den 13.03.2023, kl. 18.30 

 

Delegerede: André Lambertsen, Annemarie Erichsen, Anne-Margrete Jessen, Bjørn 

Egeskjold, Daniela Caspersen, Elsbeth Ketelsen, Gerd Pickardt, Gitte Hougaard-

Werner, Jørn Fischer, Kirsten Futtrup, Kirsten Vognsen Weiss, Lars Nielsen, 

Lilian Matthes, Margret Mannes, Matthias Runge, Niels-Jørgen Hansen, Nadine 

Baumann-Petersen, Steen Schröder, Sven Nielsen, Tanja Bethge, Ulf Born 

Andre: Anita Börner, Camilla Sørensen (Fl. Avis), Dorthe Weis Salchow, Jens A. 

Christiansen, Kay von Eitzen, Kim Andersen, Lars Thomsen, Marike Hoop, 

Michael Oetzmann, Peter Hansen, Rasmus Meyer 

Afbud: Ilwe Boysen, Jørgen Jensen Hahn, Karen Scheew, Lars Petersen, Nina Lemcke, 

Tim Frogier de Ponlevoy, Tine Andresen, Uwe Prühs 

Protokol: Optaget, JAC/ab 

 

Dagsorden: 

1. Spørgetid for medlemmer af foreningen, jf. vedtægternes § 12, stk. 8. 

2. Mødet åbnes – beslutningsdygtighed § 4 stk. 4. 

3. Valg af dirigent. 

4. Fastlæggelse af den endelige dagsorden. 

5. Formandens beretning. 

6. Nyt fra SSFs udvalg. 

7. Organisationsudvalget (bilag vedlagt). Drøftelse og beslutning. 

8. Nedlæggelse af distrikter, jf. § 8 stk. 6 (4) 

• Nyhus, Flensborg Amt 

• Munkbrarup/Ves, Flensborg Amt 

Orientering og godkendelse 

 9. Eventuelt. 

 10. Lukket møde. 

 

Formanden byder velkommen. 

Sang: Jeg elsker den brogede verden. 
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1. Spørgetid for medlemmer af foreningen, jf. vedtægternes § 12, stk. 8 

Ingen spørgsmål. 

 

2. Mødet åbnes - beslutningsdygtighed § 4 stk. 4  

Mødet åbnes, der er 19 delegerede til stede, således er mødet beslutningsdygtigt. 

 

3. Valg af dirigent 

Forretningsudvalget foreslår Kirsten Futtrup som dirigent og spørger, om der er andre forslag. Der er 

ingen indvendinger, og dermed er Kirsten Futtrup valgt. 

Dirigenten takker for valget og konstaterer, at mødet er rettidigt indvarslet og lovligt. 

 

4. Fastlæggelse af den endelige dagsorden 

Dirigenten læser dagsordenen. Der er ingen forslag om ændringer af dagsordenen eller tilføjelser. 

Mødet fortsættes i henhold til den udsendte dagsorden. 

 

5. Formandens beretning 

Kære alle 

Foråret står for døren eller er endda kalendarisk begyndt, men jeg har for ikke så lang tid siden hørt, 

at der er større sandsynlighed for hvid påske end hvid jul. Men lad os nu se hvor galt det går, jeg ser 

i hvert fald frem til de lunere og lysere dage. 

 

Generalforsamlingerne 2023 

På denne tid af året gennemføres distriktsgeneralforsamlingerne med spændende beretninger og 

valg. Vi har i Forretningsudvalget bestræbt os på at være med til så mange generalforsamlinger som 

muligt. Det er vigtigt for os at følge med i, hvad der sker rundt om i distrikterne, lytte til beretninger, 

nye tiltag og gå i dialog, hvor det er ønsket. Det har været meget forskellige generalforsamlinger 

med både udfordringer, masser af gode ideer, arrangementer og dejlige traditioner. Samlet set er 

der mange ildsjæle, der bærer det lokale kulturarbejde, og det er fundamentet for det danske liv i 

Sydslesvig, så det kan vi være stolte af. 

 

Ud af Samrådet 

Lad mig dernæst udtrykke min respekt for jer delegerede i Hovedstyrelsen. I var med til at træde i 

karakter og udøve det politiske hverv, I er valgt til, da I enstemmigt efter en god og livlig dialog ved 

vores ekstraordinære Hovedstyrelsesmøde den 8. februar fulgte Forretningsudvalgets indstilling om 

SSFs udmeldelse fra Samrådet hhv. opsigelse af Samrådets samarbejdsaftale. 

Generelt har der været bred støtte til og forståelse for beslutningen. Dog har nogle, herunder 

enkelte distriktsformænd udtrykt ærgrelse over, at de ikke var informeret eller involveret på lokalt 

plan. Men hovedstyrelsen er nu engang SSFs øverste folkevalgte organ mellem landsmøderne. Så 

vi har gjort det helt korrekte i forhold til, at SSFs organisatoriske opbygning hviler på det 

repræsentative demokrati. Og indimellem skal der træffes centrale, hurtige beslutninger, og det 

havde hovedstyrelsen modet til. Tak for det. 
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Efter onlinemødet gik der en mail ud til alle Samrådsmedlemmer med opsigelse og begrundelse. 

Dagen efter gik pressemeddelelsen ud og efter lidt stilhed ringede så både avisen og P4syd. 

Vi har fastholdt hele vejen igennem, at vi ikke har meldt os ud af mindretallet, det danske fællesskab 

eller samarbejdet, men kun har opsagt samarbejdet i det Sydslesvigske Samråd, da det er her, 

problemet ligger. Jeg må indrømme, at jeg kan lide Anke Spoorendonks idé om helt bevidst at stille 

Dannebrog på bordet, når vi mødes blandt de sydslesvigske organisationer, så vi bliver mindet om, 

hvad det hele handler om.  

En af de ting, der synes at forstyrre nogle og gang på gang være grund til splid er spørgsmålet om 

repræsentation – og jeg vil gerne fastslå, at det ikke er en opgave SSF bare har taget, men den blev 

givet allerede tilbage i 1920 – og det er en selvfølge, at vi med respekt for hele mindretallet og det 

danske udøver dette hverv med stor ydmyghed men også med den nødvendige selvforståelse ift. en 

af vores kerneopgaver. 

Det er også vigtigt at fastslå, at det repræsentative ikke går ud på bonede gulve og fornemme 

receptioner. Dem er der også nogle af, men det er en meget lille del af det, vi mener, når vi taler om 

det repræsentative arbejde. Det handler for eksempel om at give høringssvar eller at minde om 

vores tilstedeværelse, når politikere for eksempel beslutter at lukke grænsen. Langt hen ad vejen 

handler det ret beset om at betjene embedsfolk, så de kan få viden om mindretallet.  

 

Den 20. februar blev der holdt ekstraordinært samrådsmøde, hvor SSF deltog som gæst. Vi deltog 

med begge næstformænd, generalsekretæren og undertegnede. Jeg havde lejlighed til under 

dagsordenspunkt 2 at komme med et kort statement, hvor jeg ikke kom med yderligere begrundelse 

for vores beslutning, da den var klart beskrevet. I stedet for pegede jeg fremad ved at foreslå et 

uformelt forum for de sydslesvigske organisationer, hvor vi helt lavpraktisk kan mødes. Formålet 

skal være at skabe rammen for god dialog, information, inspiration og koordination mellem de 

enkelte organisationer, altid med fokus på det danske mindretal og med respekt for de enkeltes 

portefølje og kernekompetencer. 

Efter dette statement og et enkelt spørgsmål til selvsamme, valgte vi at forlade mødet, så de øvrige 

organisationer i ro og fred kunne overveje den nye situation. 

 

Efterfølgende besluttede Samrådet at nedsætte et ekstremt hurtigt arbejdende arbejdsudvalg, der 

skal foreslå nye mulige rammer for tværgående samarbejde. Det er noget vi vender tilbage til.  

Vi står åbne og klar til samarbejde, dog bliver det ikke mere i regi af samrådet.  

 

I øvrigt er der fortsat via generalsekretariatet møder mellem forvaltningscheferne og dialog med de 

øvrige organisationer. Men alt i alt har det været befriende og den helt rigtige beslutning. 

 

Mindretalsrådet til møde med FUEN-præsidiet den 30. januar 

Den 30. januar deltog Jens og jeg sammen med det øvrige mindretalsråd i et konstruktivt møde med 

FUENs præsidium i Berlin. Udgangspunktet for dette møde var selvfølgelig debatten om princippet 
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om retsstatslighed og demokrati samt oplevelserne fra den sidste kongres. Ved mødet valgte vi at 

vende blikket fremad, hvor det drejer sig om at videreudvikle FUEN ud fra de samfundsmæssige og 

politiske udfordringer, vi i et mangfoldigt Europa står overfor. Vi enedes om, at både FUENs charta 

og forretningsorden skal op til debat og revision på kommende kongres. Dette er en god 

begyndelse. 

Mindretalsrådet og andre mindretal i Europa har en klar holdning, og den står vi inde for også ved 

næste års kongres. 

 

Bruxelles den 31. januar 

Efter mødet med FUEN-præsidiet fløj Jens og jeg videre til Bruxelles, hvor vi var inviteret af 

delstaten Hessen den 31. januar. Jeg deltog i en paneldiskussion om autoktone mindretal i Europa. 

Delstaten har skrevet det ind i koalitionsaftalen, at de vil fokusere mere på mindretallene i Tyskland 

og Europa, hvilket vi kun kan hilse velkommen, hvorfor vi gerne deltog. Arrangementet var godt 

besøgt og der opstod en livlig debat både under selve mødet og efterfølgende. Min vinkel var 

selvfølgelig vores grænseland, Bonn-København-erklæringerne og de gode mindretalsforhold og 

rammebetingelser i Slesvig-Holsten, der ikke er en selvfølge, men kræver kontinuerligt arbejde og 

en åben og god dialog flertal og mindretal imellem. Afgørende er det at kende sit ståsted og 

bekende sig til det nationale, samtidig med at man er åben for det samfund man lever i – sagt med 

andre ord: at ville de andre uden at opgive sig selv. Dette brugte jeg også som besvarelse på, 

hvorfor mindretal generelt er mere åbne over for den europæiske tanke. Vi ved, at vi ikke behøver 

slippe eller give afkald på egen nationalitet, selvom vi er åbne over for det samfund vi lever i. Den 

enkelte nationalstat skal netop ikke opgive sig selv for at være en del af det europæiske fællesskab 

og mangfoldighed. 

Positive tilbagemeldinger og dyb interesse for vores mindretal var rejsen værd. 

 

Biike-Empfang den 18. februar 

Den 18. februar var jeg inviteret til Sild for at overvære den traditionelle Biike-Empfang hos friserne. 

Det var et flot arrangement med gode debatter og musikalske indslag. Jeg fik ligeledes lejlighed til at 

snakke med Fru Pawlic, vores mindretalskommiterede i Berlin samt landdagspræsidenten. 

 

Arrangement i landdagen den 24. februar 

Den 24. februar var jeg som formand for SSF inviteret til en højtidelig samkomst i landdagen i 

anledningen af årsdagen for det russiske angreb på Ukraine. Vi hørte nogle gode og 

tankevækkende ord, blandt andet ved den ukrainske generalkonsul Dr. Irina Tybinka fra Hamborg. 

Hovedtalen ved Prof. Dr. Carlo Masala, Inhaber des Lehrstuhls für Internationale Politik an der 

Universität der Bundeswehr München, gjorde dybt indtryk på alle tilstedeværende. Vi nød desuden 

nogle musikalske indslag inden landdagen igen optog deres arbejde.  

 

Europeada 

Ruwen Möller er begyndt som projektleder for Europeada. Han er ansat af et gGmbH, som er 

dannet af SSF og SdU. Anders Kring, Ruwen og Jens var den 1. marts i Berlin for at føre de første 

samtaler med relevante forbundsdagsmedlemmer. Også med Kiel har vi indledt forhandlinger med 
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henblik på finansieringen. Der er flere støttemuligheder. I år ligger omkostningerne på ca. 150.000 

euro og 2024 på 500-600.000 euro. Vi er optimistiske og fulde af forventning. Et spændende projekt, 

som vi har sagt ja til sammen med friserne, Sinti og Roma og det tyske mindretal nord for grænsen. 

Vi foreslår, at Ruwen præsenterer projektet ved næste hovedstyrelsesmøde den 9. maj, så I selv 

kan danne jer et indtryk af det fremskredne arbejde og hvad der kommer til at ske fra nu af og til 

Europeada i 2024. 

 

Afslutning 

De sidste distriktsgeneralforsamlinger afsluttes i denne måned og derefter afholdes de 6 

Amtsgeneralforsamlinger, hvor vi fra Forretningsudvalget igen bestræber os på at være 

repræsenteret, stå til rådighed og hvis ønsket går i dialog.  

 

Jeg vil slutte med at huske på vores Hovedstyrelsesseminar, der som bekendt er omlagt til en fælles 

udflugt den 25.3. til Jelling. Distriktsformændene og jeres suppleanter er ligeledes velkomne til at 

deltage. Vi beder dog om tilmelding via Tine Andresen.  

Invitationen med programmet er sendt ud. Vi håber, at rigtig mange deltager og glæder os til at være 

sammen med jer, til gode samtaler og oplevelser. 

Tak for ordet. 

Dirigenten spørger, om der er spørgsmål eller kommentarer til. Det er der ikke.  

 

6. Nyt fra SSFs udvalg 

Matthias Runge, formand for Kulturudvalget, vil ikke fortælle om, hvor gode deres jazzkoncerter kører, 

det kører som det plejer. Næsten udsolgt hver aften. Jeg vil gerne fortælle om noget nyt. Vi er startet 

her i januar. Den 25.01. har vi haft vores første fællesmøde med SdU Koncertudvalg på Flensborghus, 

fordi vi på sigt og i fremtiden gerne vil samarbejde endnu mere end vi allerede gør i forvejen. Det er 

vores opstartsmøde, som vi gerne vil prøve at gøre to gange om året - turnusagtigt - for at skabe lidt 

flere nye projekter på samme front for alle, og sammen med SdU koncert og med Kultur for SSF. 

Næste gang bliver først til efteråret, men vi er startet med at drøfte nye ideer og har kigget, hvor vi 

kan finde nye synergieffekter og samarbejdspotentiale.  

 

Noget andet nyt, vi p.t. arbejder på, er at få Who Killed Bambi til Sydslesvig. Det er 6 strygere, der 

spiller sammen med kendte danske og skandinaviske kunstnere, som f.eks. Teitur, Thomas 

Buttenschøn, Lydmor og Eivør. Jeg kan ikke love, at vi kan få dem i år, men vi prøver på at få 

mindst en koncert op at køre med dem. 

Ellers, som jeg allerede sagde sidste gang, er I altid velkommen, hvis I har nogle nye ideer i 

distrikterne eller amter, at snakke med mig, som kulturudvalgets formand eller hele udvalget. Vi er 

der, og vil gerne støtte dér, hvor vi kan. Bare skriv en mail eller ring.    

 

Dirigenten konstaterer, at der ikke er nogen til stede fra Teater- og koncertudvalget og 

Årsmødeudvalget.  
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7. Organisationsudvalget (bilag vedlagt). Drøftelse og beslutning 

Til punktet foreligger et notat.  

 

Kirsten Vognsen Weiss forklarer, at SSF har et organisationsudvalg, der beskæftiger sig med 

vedtægter og andre spændende ting. Vi har fundet ud af, at det faktisk har været sådan et 

selvjusterende, selvopfølgende udvalg, som vi ikke altid vidste, hvem der egentlig sad i. Så vi mener, 

at vi gør os selv en stor tjeneste, vil jeg sige, at det fremadrettet nok vil være en god idé, hvis vi har 

en opgave at nedsætte et organisationsudvalg, som skal nedsættes af hovedstyrelsen og som skal 

prøve på at finde en geografisk fordeling, så hele Sydslesvig bliver repræsenteret, og at det så er en 

konkret arbejdsopgave, der bliver fordelt. Og ikke et udvalg, der faktisk eksisterer et eller andet sted, 

og så finder folk sammen og siger, nu er vi der igen. Altså en mere synlig måde af 

organisationsudvalget, som gør et fantastisk stykke arbejde. Altså, der er ikke noget at sætte fingeren 

på overhovedet. Det har bare været en lille bitte smule - jeg tror det var dig, Sven (Nielsen), der 

spurgte, da vi var på A. P., hvem er det egentlig, der sider i det, og så kom der sådan en øh ja, godt 

spørgsmål. Og der blev vi klar over, at vi nok har noget vi lige skal have kigget på. Og det har vi så 

fået gjort. Så det vi gerne vil drøfte med jer og faktisk også indstille, det er, at vi fremadrettet gør det 

på den måde, at vi nedsætter et arbejdsudvalg, når der er behov for det. Så det er jeres tur til at sige 

noget. 

 

Dirigenten: Hvad siger I til det? 

 

Sven Nielsen synes, at det er en god idé. Så kan alle og enhver komme ind med sine egne 

kompetencer til de enkelte punkter eller emner. Super idé. Jeg vil dermed ikke sige, at de har lavet 

dårligt arbejde, overhovedet ikke. Men det var sådan lidt mere, hvornår blev vi valgt og hvem er det 

egentlig. Og når man nu laver en arbejdsgruppe for enkelte emner er det en rigtig god idé. 

 

Gitte Hougaard-Werner: Ja, vigtigt er det da også, at organisationsudvalget ikke er et fast udvalg, men 

et arbejdsudvalg, som vi nedsætter alt efter hvad vi har behov for. Og så er det også vigtigt, at vi kan 

vælge nogle personer, der måske netop har lyst til præcis at gå ind i det stykke arbejde, som der lige 

nu er behov for, og så er det jo et udvalg, et arbejdsudvalg, der tilarbejder FU og på den måde faktisk 

giver os de ting, som vi så går videre med i hovedstyrelsen. Så det er sådan set derfor. Jeg er helt 

enig, det har intet at gøre med, at de folk, der har siddet dér, ikke har gjort et godt stykke arbejde. 

Tværtimod. Det er bare et spørgsmål om at kunne være transparent. 

 

Peter Hansen: Ja, den seneste opgave var jo de der ret omfattende vedtægtsændringer, som blev 

vedtaget på det seneste landsmøde, og det er sådan en ret udpræget uskik i dansk foreningsliv, at 

når man lige har lavet store vedtægtsændringer, så siger man pyh, det var det. Og så læner man sig 

tilbage de næsten 13 år, hvis ikke 30, og der vil jeg faktisk anbefale, at man efter et års tid kigger på, 

om vedtægterne fungerer efter hensigten.  

 

Gitte Hougaard-Werner: Ja, det gør vi, det kan du tro. 
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Daniela Caspersen: fortæller, at der på distriktsgeneralforsamlingen dukkede spørgsmålet op, som 

hun slet ikke kan finde i vedtægterne. Hvad sker, når en af revisorerne ikke er i nærheden, er ude at 

rejse? Skal regnskabet være revideret af to revisorer eller er nok med en? Eller skal der findes en 

stedfortræder? Sådan et spørgsmål skal vi også behandle. Der kan også ske et uheld, som det skete 

den aften, hvor vores kasserer fik en kvist i øjnene og ikke kunne deltage. Dermed var vi så dobbelt 

belastet. Så der var kun en revisor til stede og ingen kasserer. Hvem overtager opgaverne? Er det en 

fra bestyrelsen eller skal konsulenten gøre det?  

 

Jens A. Christiansen: Umiddelbart vil jeg sige, at så længe en revisor er til stede, som kan kigge på 

det, må den revisor stå inde for det. Og så må man håbe på, at man hurtigst muligt også kan få den 

anden revisor ombord. Det er da en problemstilling, som man lige skal tænke over. Den er noteret. 

Og det er vel også derfor man har to. Både kan de supplere hinanden, og hvis den ene skulle falde 

fra, så er den anden til stede. 

 

Gitte Hougaard-Werner: I løste det jo fint ved, at I også kiggede hen over, så der var faktisk fire øjne 

der kiggede hen over regnskabet, og jeg tænker, at fremlæggelsen kan så foregå via enten formanden 

eller de øvrige bestyrelsesmedlemmer, der kan fremlægge regnskabet uden problemer. Fordi I jo alle 

sammen er en del af bestyrelsen, og det er kassereren også, så der vil altid være en anden en, der 

kan tage over og gøre det. Jeg synes, at I løste det fremragende, og det var alt efter bogen.  

 

Dirigenten beder de stemmeberettigede træffe beslutning om, at der nedsættes en arbejdsudvalg, når 

opgaverne opstår. Det besluttes enstemmigt.  

 

8. Nedlæggelse af distrikter, jf.  8 stk. 6 (4) 

Jens A. Christiansen: Det er et punkt, ifølge vores nye vedtægter, som skal med på vores 
dagsorden. Det sker, at der er nogle distrikter, der enten nedlægger sig eller glider ind i et 
fællesskab med et andet distrikt. Det er jf. i § 8 stk. 6 (4). Vi har en ny situation i Nyhus, Flensborg 
Amt og i Munkbrarup/Ves. Vi skal lige have en orientering, og så er det er meningen, at det skal 
godkendes eller det modsatte. Jeg giver ordet videre til Marike Hoop. 
 

Marike Hoop: I Nyhus er der 53 medlemmer, og medlemmerne, der har været til stede til 

generalforsamlingen, har nedlagt distriktet, og at disse 53 medlemmer overflyttes til Harreslev Distrikt, 

og at formuen også flyttes til Harreslev Distrikt. 

I Munkbrarup/Ves Distrikt er der 129 medlemmer, og her har man besluttet at nedlægge distriktet, 

men at medlemmerne her fordeles i forhold til skoledistrikter. Det ville være 77 medlemmer til 

Lyksborg, 26 medlemmer til Husby og 19 til Hatlund/Langballe, og så er der lige andre, som så går 

tilbage til der, hvor de bor, som f.eks. til Harreslev. Formuen skulle fordeles procentuelt til Lyksborg, 

Husby og Hatlund/Langballe Distrikter. Og de ved også, at det indebærer, at forsamlingshuset 

nedlægges. 

De har begge steder prøvet, i længere tid især i Munkbrarup/Ves at finde nye aktive, men de unge 

mennesker, der bor der, de synes, at tiden er inde til at man går til skoledistrikter.  
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Dirigenten spørger, om der er kommentarer eller bemærkninger. 

 

Annemarie Erichsen: At forsamlingshuset går til Skoleforeningen er helt klart. At SSF-medlemmerne 

bliver fordelt også helt klart, jeg var til stede ved generalforsamlingen, men Kvindeforeningen var jo 

ked af, at de så ikke kan benytte Oksbøl Forsamlingshuset. De har en del medlemmer, der har et 

transportproblem, hvis de skal til Lyksborg. De har kun en der kører, dvs. Kvindeforeningen vil nok 

blive opløst der. 

 

Dirigenten spørger, om der ikke er mulighed for at benytte forsamlingshuset? 

 

Annemarie Erichsen svarer, at de i løbet af det her år kan benytte sig af forsamlingshuset, men hvad 

der så sker ved hun ikke. Om der så bliver holdt dagligstuemøder i Oksbøl eller hvordan det kører. 

Det er lidt dumt, at man ikke har tænkt på os. 

 

Jens A. Christiansen: foreslår, at man nu vil se tiden an. Vi har lejet forsamlingshuset via en 

brugeraftale med Skoleforeningen, som løber til årets udgang. Så må man eventuelt overveje, om 

man kan lave en form for kørselsordning. I og med at distriktet og selve aktiviteten er nedlagt giver 

det ikke meget mening at opretholde et aktivt forsamlingshus med bestyrer og det hele. 

 

Marike Hoop: Jeg ved, at Marianne Huy kører dem. Jeg ved godt, at det er sørgeligt for dem, det kan 

jeg også godt forstå, men hun har jo selv været med til at beslutte det her. Der har ikke været nogen 

som helst modstand fra Kvindeforeningens side. Hun kan heller ikke blive ved med at køre, og hvis, 

så tror jeg, at kirken også får et lokale i Lyksborg - menighedslokale. 

 

Annemarie Erichsen: Kirken er ved at blive renoveret, den bliver indviet den 26., og så burde den 

være nogenlunde klar. Og konfirmandstuen bliver også renoveret, og så er det også mødelokale. 

 

Dirigenten spørger, om der er flere bemærkninger. Det er der ikke.  

 

Dirigenten beder de stemmeberettigede om godkendelse af nedlæggelsen af Nyhus Distrikt og 

Munkbrarup/Ves Distrikt. De godkender enstemmigt. 

 

9. Eventuelt 

Dirigenten spørger, om nogen har noget at sige under punktet ”Eventuelt”.  

 

Kirsten Vognsen Weiss: Gitte var kort inde på det i sin beretning - udflugten. Hvis det nu skulle sidde 

nogen, der ikke har fået tilmeldt sig endnu, så bedes I gøre det hurtigst muligt. I kan også komme til 
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mig i aften, så giver jeg det gerne videre. Fristen er sat til den 20., men vi har noget madbestillingen, 

der skal ordnes. 

 

Dirigenten tilføjer, at det er en spændende tur. Man går glip af noget, hvis man ikke melder sig til. 

 

Dirigenten takker og lukker mødet. 

 

Herefter slutter det åbne møde og hovedstyrelsen går over til dagordenspunkt 10: ”Lukket møde”. 

 

Pressen forlader lokalet. 

 

JAC/ab   29.03.2023 


